Sung Wong Toi Road, Kowloon, Hong Kong Tel 852 2712 8900 Fax 852 2715 6944

From : OC C&MA Wing To : All OC Units

Email	: cmawg@aircadets.org.hk	Cc : CO, DCO, SO, OC Gps, HQ
Ref	: CMA/25/LA/002	Date: 27 December 2024

Visit to Hong Kong Observatory Tai Lam Chung TDWR Station 04 February 2025 (Tuesday) The seventh day of the Lunar month

We are pleased to announce that a visit to **Hong Kong Observatory Tai Lam Chung TDWR Station** has been scheduled on 4 February 2025 (Tuesday). This visit will provide an excellent opportunity to enhance our knowledge of Meteorological Facilities in Hong Kong.

Activities	Visit to Hong Kong Observatory Tai Lam Chung TDWR Station
Date / Time	04 February 2025 Tuesday / 0900-1230hrs
Venue	Hong Kong Observatory Tai Lam Chung TDWR Station (Tuen Mun Tai Lam Chung)
Meeting Time / Point	TBC
Target Participants	Open for all adult and cadet members
Quota	20 (C&MA Wing reserves the right to make the final decision)
Objective	To gain insight into Meteorological Facilities in Hong Kong.
Dress Code	Corps Polo Shirt or Corps T-shirt with jeans and a foul weather jacket
Closing Date	2359hrs 19 January 2025 Sunday
Remark	Bring sufficient water
IANNIICAIIAN	Must through Sqn/Unit OC by attached Application Form to cmawg@aircadets.org.hk

Should you have queries, please contact F/L Maggie WONG at cmawg@aircadets.org.hk.

Appendix I: Application Form

Appendix II: Arrangements for bad weather



香港航空青年團

HONG KONG AIR CADET CORPS

Sung Wong Toi Road, Kowloon, Hong Kong Tel 852 2712 8900 Fax 852 2715 6944

由: 社區及内地活動科主管 致: 單位主管

副本送至: 司令、副司令、總參事、大隊隊

電郵地址: cmawg@aircadets.org.hk 長、總部

檔案號碼: CMA/25/LA/002 日期: 2024 年 12 月 27 日

參觀: 香港天文臺大欖涌『多普勒天氣雷達站』 2025年2月4日(年初七星期二上午)

活動	參觀: 香港天文臺大欖涌「多普勒天氣雷達站」
日期及時間	2025年2月4日 (星期二)上午9時00分 - 下午12時30分
地點	香港天文臺大欖涌『多普勒天氣雷達站』(屯門大欖涌)
集合時間/ 地點	TBC
参加者要求	開放所有團員參加
服飾	航青團(Corps Polo 或 Corps T-Shirt),搭配牛仔褲運動鞋及防風外套
名額	20 [社區及内地活動科保留最終決定權]
活動目的	認識香港
截止日期	2025年1月19日 23:59
報名方法	填妥附上之表格 (附件一) ,經中隊/各部門主管報名,電郵送至 cmawg@aircadets.org.hk
備註	自備足夠清水

如有任何疑問及查詢請電郵致: 黃美琪上尉(cmawg@aircadets.org.hk.)

附件一(報名表格)

附件二(惡劣天氣下的安排)

社區及内地活動科主管 歐陽偉賢少校 2024 年 12 月 27